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ΣΥΝΔΕΣΜΟΣ ΕΤΑΙΡΙΩΝ ΦΩΤΟΒΟΛΤΑΪΚΩΝ 

 

ΠΡΑΚΤΙΚΑ Νο 222 

 ΔΙΟΙΚΗΤΙΚΟΥ ΣΥΜΒΟΥΛΙΟΥ 

 

Ημερομηνία:   18.7.2023 και ώρα 16:00 

      Τόπος:             Διαδικτυακά 

 

ΠΑΡΟΝΤΑ ΜΕΛΗ  

 

1. Καπέλλος Σωτήρης (HELLENiQ)  

2. Βαρλάμης Δημήτρης (Jinko Solar)  

3. Σηφάκης Νίκος (ΑΕΝΑΟS)  

4. Αθανασίου Αλέξανδρος (Krannich)  

5. Κυριακόπουλος Δημήτρης (απών)  

6. Σαρρής Τάκης (απών)  

7. Συμεώνη Σούρσου (απούσα) 

 

Παρέστη ακόμη ο Σύμβουλος Σ. Ψωμάς και τα μέλη Ν. Κιτσαντάς, Α. Ζαχαρίου, Α. Καλογερόπουλος, 

Στ. Γατόπουλος, Γ. Βλάσσης, Κ. Καρυώτης, Π. Κωτσοβίλης, Κ. Καραγιαννίδης, Κ. Φαϊτατζόγλου, Κ. 

Ζυγούλη, Δ. Τιτόπουλος, Βλάχος, Γιαννέλος, Γ. Λάγιος, Γ. Τζανίδης 

 

Ο Πρόεδρος, αφού διαπίστωσε την απαρτία δεδομένου ότι συμμετέχουν 4 μέλη του ΔΣ, συνεπώς το 

ΔΣ βρίσκεται σε απαρτία, κήρυξε την έναρξη της συνεδρίασης με κατά σειρά συζήτηση των θεμάτων 

της ημερήσιας διάταξης. 

 

ΗΜΕΡΗΣΙΑ ΔΙΑΤΑΞΗ  

 

1. Ενημέρωση για θέματα της αγοράς 

 

2. Ενημέρωση συναντήσεων – εισήγηση από όσους συμμετείχαν σε συναντήσεις από το 

προηγούμενο ΔΣ μέχρι σήμερα 

 

3. Ταμειακή ενημέρωση 

 

4. Καθορισμός ημερομηνίας έκτακτης ΓΣ 
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Θέμα 1: Ομάδες εργασίας 

 

Έγινε ενημέρωση για τις νεοσυσταθείσες ομάδες εργασίας (για ανακύκλωση, θέματα ΔΕΔΔΗΕ, 

θέματα ΑΔΜΗΕ και εκπαίδευση εγκαταστατών) και με σχετικό mail θα ζητηθεί από τα μέλη η 

εθελοντική συμμετοχή τους σε αυτές. 

 

Θέμα 2: ΦΠΑ ηλιακών 

 

Ο κ. Ψωμάς ενημέρωσε για τη συνεργασία με την ΕΒΗΕ προκειμένου από κοινού να αιτηθεί η μείωση 

(ή/και ο μηδενισμός) του ΦΠΑ στα οικιακά φωτοβολταϊκά. Ο κ. Βαρλάμης επεσήμανε πως από μια 

τέτοια αλλαγή, θα πρέπει να προστατευτούν οι εγκαταστάτες ώστε να μην επιβαρύνονται αυτοί με 

υψηλό ΦΠΑ που πρέπει να καταβάλουν στους προμηθευτές εξοπλισμού. 

 

Θέμα 3: Μικρές εγκαταστάσεις 

 

Έγινε συζήτηση για το αν θα μειωθεί η ταρίφα των εξαιρούμενων έργων μετά την κυοφορούμενη για 

το φθινόπωρο ανταγωνιστική διαδικασία αυτής της κατηγορίας. Θα υπάρξει σχετική παρέμβαση προς 

το ΥΠΕΝ επί αυτού. 

 

Θέμα 4: Ταμειακή ενημέρωση 

 

Το ταμείο του ΣΕΦ είναι: 

 Καταθέσεις στην Πειραιώς 18/7/2023 ποσό 37.583,48 € 

 Καταθέσεις στην Alpha Bank 18/7/2023 ποσό 121.000 € (εκτίμηση μέχρι την νομιμοποίηση 

στην τράπεζα του νέου ΔΣ, ώστε να επιτραπεί η πρόσβαση στον λογαριασμό της Alpha) 

 Καταθέσεις στην Εθνική 08.03.2022 ποσό 996,95 €  

 Μικρό ταμείο 18/7/2023 ποσό 784,95 €.  

 Ήτοι, σύνολο ταμείου ΣΕΦ: 160.365,38 €.  

 

Προσδιορισμός τόπου και χρόνου της επόμενης συνεδρίασης του Δ.Σ. 

Η επόμενη συνεδρίαση του Δ.Σ. έχει προσδιοριστεί να γίνει διαδικτυακά την Τρίτη 5/9/2023 και ώρα 

16:00.   

 

Αθήνα,  18.7.2023 

 

Ο Πρόεδρος  ΚΑΠΕΛΛΟΣ ΣΩΤΗΡΗΣ 

 

Ο Αντιπρόεδρος  ΒΑΡΛΑΜΗΣ ΔΗΜΗΤΡΗΣ  
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Ο Γραμματέας  ΝΙΚΟΛΑΟΣ ΣΗΦΑΚΗΣ  

 

Ο Ταμίας  ΑΛΕΞΑΝΔΡΟΣ ΑΘΑΝΑΣΙΟΥ  

 

Μέλος   ΣΑΡΡΗΣ ΠΑΝΑΓΙΩΤΗΣ (απών) 

 

Μέλος   ΚΥΡΙΑΚΟΠΟΥΛΟΣ ∆ΗΜΗΤΡΗΣ (απών) 

 

Μέλος   ΣΟΥΡΣΟΥ ΣΥΜΕΩΝΗ (απούσα) 


